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Protokoll kårstyrelsemöte 17 januari 2022 

Närvarande ledamöter: Kim Lindskog, Signe Wernberg, Bengt-Erik Holmqvist, Pernilla 

Carlquist, Carl-Johan Mårtenson, Ulla Sahlin 

1. Mötets öppnande  

1.1.Val av ordförande 

Styrelsen utser Signe Wernberg till mötets ordförande. 
1.2.Val av sekreterare 

Styrelsen utser Pernilla Carlquist till mötets sekreterare. 

1.3.Val av justerare 

Styrelsen utser Kim Lindskog till mötets justerare. 

1.4.Godkännande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen utan några tillägg. 

 

2. Uppföljning av verksamheten 

2.1.Status ledare (och kö) 

Lite ont om ledare på Äventyrarna. 

Fler unga ledare är på väg ut på avdelning. 

2.2.Säker och trygg verksamhet 

2.2.1. Antal ledare som har visat registerutdrag och gått Trygga 

möten 

Medvetenheten om registerutdrag finns men vi behöver trycka mer på 

Trygga möten. 

2.3.Kårens avdelningsverksamhet 

Alla avdelningar börjar nästa vecka, förutom Snapphanarna och Utmanarna 

som börjar verksamheten denna vecka. 

 

Övergången mellan Upptäckare och Äventyrare diskuteras flitigt just nu. 

Styrelsen kommer att ta en aktiv roll i diskussionen.  

 

I övrigt flyter avdelningsverksamheten på bra. 

2.4.Kårgemensamma aktiviteter 

• Ledarmöte 9/2 

Verksamhetsplanering i fokus. 

• Styrelsen besöker avdelningarna, förmodligen vecka 7 och 8 

• Kårhelg 10(/11)-12 mars 

• Scouternas dag 6 maj 
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• Våravslutning 26–28 maj 

Styrelsen uppmuntrar alla avdelningar att delta. 

 

3. Bygget och material 

3.1.Fasadrenovering och söka bidrag 

Calle och Carina ska kolla på offerterna och söka bidrag. 
3.2.Inköp av kompasser 

Kontrollera att Martin har gjort detta. 
3.3.Skåp i källaren 

Be Martin/Brune om offert. 
3.4.Skåp i ledarrum och ombyggnation kansli 

Väntar på offert. 
3.5.Inköp av tält/vindskydd/kökstält 

Be Martin inventera för att sedan ta beslut om inköp. 
3.6.Kopieringsmaskin/skrivare 

Vi behöver köpa in en ny. 

 

4. Ekonomi 

4.1.Matterhorns överskott till Lägerfonden och utbetalning av ledarstöd 
Överskottet betalas in till Lägerfonden och bidraget betalas ut till Lukas 

Castan. 
4.2.Lägeravgifter – hur finansieras ledarnas läger? 

Kommer att tas upp på nästa ledarmöte. 
4.3.Bidrag från Bryggeri99 

Kåren har fått ett bidrag om 3000 kr från Bryggeri99. 
4.4.Tertialrapport ekonomi 

Ulla lämnar rapport. Det finns pengar så vi kan ha en kårhelg samt köpa in fler 

kårtröjor till lagret. 

 

5. Utbildning 

5.1.Utbildningsgruppen 

Utbildningsgruppen är i gång. Presenterade sig på kickoffen.  

 

6. Kommunikation och IT 

6.1.Aktuella mejllistor 

Vi behöver se över att alla mejllistor är aktuella. 
6.2.Bilda en IT-grupp 

Vi behöver bilda en IT-grupp. Behov: dokumenthantering, en välfungerande 

hemsida, närvaroregistrering, uppdatera mejllistor. 

Styrelsen kallar till ett möte med de som har visat intresse.  
 

7. Övriga frågor 

7.1.HLR-kurs i Bygget 

En fråga har kommit in om att låna ut Bygget till HLR-kurser. Signe svarar 

henne om vilka möjligheter som finns. 
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8. Mötets avslutande 

8.1.Nästa möte 

Tisdagen 14 februari kl. 19.00 i Bygget.  

8.2. Mötet avslutas 

Signe Wernberg avslutar mötet. 

 

 

________________________________  ________________________________  
Signe Wernberg, ordförande    Kim Lindskog, justerare 

 

 

________________________________ 

Pernilla Carlquist, sekreterare 

 

 

 


